
Ügyszám: 23- 26/2010.
Jegyzőkönyv

 Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2010. július 21-én 8,00 órakor 
megtartott rendkívüli testületi üléséről.

Helye: Faluház, Salföld

Jelen vannak: Simonné Vitányi Mónika polgármester
                         Fábián Gusztáv alpolgármester
                         Mátraházi Zsuzsanna képviselő
                        Raffay Béla képviselő
Összesen:       4 testületi tag

Lakosság részéről 3 fő

Tanácskozási joggal valamennyi napirendnél jelen van:
Vargyas Diána jegyző 
Napirend megállapítása

Simonné Vitányi Mónika
Köszönti a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 tagja közül 4 fő 
jelen  van,  az  ülés  határozatképes,  azt  megnyitja.  Ismerteti  a  napirendi  pontokat:  1. 
Falugondnoki busz igénybevételére kérelem Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester 
2. Ár és belvízvédelmi tervek elkészítése Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester 3. 
Hatósági  igazgatási  társulási  megállapodás  módosítása Előadó:  Simonné  Vitányi  Mónika 
polgármester  
A napirendi pontokkal kapcsolatban kérdés, hozzászólás van-e?

Fábián Gusztáv
Javasolja,  hogy  a  3.  napirendi  pontot  változtassák  meg.  A  Hatósági  igazgatási  társulási 
megállapodást  határozatban  vonják  vissza,  helyette  fogadjanak  el  egy  újat.  Amikor 
megszületett  ez  a  megállapodás  2010.  február  15-én  sem  Salföldnek,  sem  pedig 
Kővágóörsnek  nem volt  jegyzője.  Így  ez  a  megállapodás  jogi  problémákkal  rendelkezik. 
Magyarán  mondva  szerintem  érvénytelen.  Azaz  ha  közigazgatási  hivatal  működött  volna 
abban az időben, nyilván visszavonták volna. Tehát evvel indoklom, hogy vonjuk vissza a 
megállapodást, a második hó 15-eit, és egy új megállapodást szavazzunk meg. 

Simonné Vitányi Mónika
Neki ezzel egy problémája van, hogy mindkettő testületnek meg kell szavaznia ezt. 

Fábián Gusztáv
Szerinte ez nem probléma, Salföld ezt megteheti, utána megteheti Kővágóörs Község is. 

Simonné Vitányi Mónka
Ezzel kapcsolatban vélemény? Jegyző asszony? 

Vargyas Diána
Jelezni  fogja  Kővágóörsön,  hogy  egy  teljesen  új  megállapodást  írjanak.  De  az  alapvető 
rendelkezései nem fognak változni. A módosítás pedig azokra a részekre vonatkozik, amik 
amiatt  születtek  meg,  mert  nem volt  jegyző.  Kinevezési  jogkör,  kiadmányozási  jogokkal 
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kapcsolatos rendelkezések,  de ezeket  a mostani  módosítás  hatályon kívül helyezi.  Tehát a 
megállapodás többi rendelkezése változatlan marad. És most aláírja a  polgármester asszony, 
a kővágóörsi polgármester, a jegyző és ő is. 

Fábián Gusztáv
Érti, de úgy gondolja, hogy mivel az előző megállapodás nem szabályos, vissza kell vonni, 
Amíg ezt nem teszik meg, addig nem  fogadhatják el az újat. 

Simonné Vitányi Mónika
Az  alpolgármester  arra  gondol,  hogy  az  ebben  az  évben  hozott  döntéseket  újra  kell 
szavaztatni.  Így  javasolja,  hogy  a  harmadik  napirendi  pontot  a  következő  rendes  ülésen 
tárgyalják  újra.  Az összes  eddigi  határozatot  be kell  vinni  a  következő ülésre,  és  ott  újra 
szavazni róluk. Vélemény? 

Fábián Gusztáv
Ennek  nincs  akadálya.  Ő  csak  jelezte,  hogy  ez  a  megállapodás  érvénytelen,  minek 
módosítgassanak egy érvénytelen megállapodást, inkább kössenek újat. 

Raffay Béla 
Pont azért módosítanánk, hogy érvényes legyen. 

Mátraházi Zsuzsanna
Ő is úgy gondolja, hogy hozzanak új határozatot a megállapodásról. 

Fábián Gusztáv
A  korábbi  megállapodás  záró  rendelkezésében  benne  van,  hogy  Kővágóörs  Község 
Önkormányzata  Képviselő-testülete  18/2010.  (II.  15.)  Kth.  számú  határozatával,  Salföld 
Község  Önkormányzata  Képviselő-testülete  14/2010.  (II.  15.)  Kth.  számú  határozatával 
jóváhagyta. Ezeket újra kell szavaztatni, tehát a megállapodást is. Egy teljesen újat kell írni, 
és újra kell szavazni. 

Simonné Vitányi Mónika
Azt a másik testületnek is el kell fogadni. 

Fábián Gusztáv
Természetesen. 

Simonné Vitányi Mónika
Akkor az a javaslatom elfogadható, hogy a megállapodást beterjesszük következő képviselő-
testületi ülésre, határozatokkal együtt?

Fábián Gusztáv
Igy van, azokat a határozatokat, amiket hoztunk idáig, fogalmazzunk úgy a jogellenes első fél 
évben, bár lehet, hogy a megfogalmazás nem tökéletes, azokat mind vonjuk vissza, és újat 
hozzunk helyettük. Tekintettel arra, hogy van már jegyzőnk.

Mátraházi Zsuzanna
Észrevétele, hogy ez lehet, hogy egy testületi ülésre nagyon sok. Lehet, hogy részekre kéne 
osztani. 
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Simonné Vitányi Mónika
Szerinte nem olyan sok határozat született. 

Vargyas Diána
Utánanéz, összeírja.

Mátraházi Zsuzsanna
Úgy gondolja, hogy egy ülésen annyi határozat követhetetlen lenne. 

Simonné Vitányi Mónika
Ezeket már mind megszavazták, dolguk már nincs velük. Akkor az első két napirendi pont 
változatlan, a harmadik napirendi pontot következő testületi ülésre áttennék, a határozatokkal 
együtt  újratárgyalják.   Szavazásra  teszi  fel  az  ismertetett  naprendet.  Megállapítja,  hogy a 
képviselő-testület  4  igen  szavazattal,  ellenszavazat  és  tartózkodás  nélkül,  az  ismertetett 
napirendet egyhangúlag elfogadja, és meghozza az alábbi határozatot: 

50/2010. (VII. 21.) sz. Kth. sz. határozat

Salföld Község Önkormányzata Képviselő testülete 
a 2010. július 21-i rendkivüli képviselő-testületi ülés 
napirendi pontját az alábbiak szerint határozza meg: 

        
                                  1. A falugondnoki busz igénybevételére kérelem
                                      Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester
                                  2. Ár és belvízvédelmi tervek elkésztése
                                      Előadó: Simonné Vitányi Mónika 

Napirend 

1. A falugondnoki kisbusz igénybevételére kérelem 
Előadó: Simonné Vitányi Mónika 
Simonné Vitányi Mónika
Érkezett a falugondnoki kisbusz igénybevételére egy kérelem a Kővágóörsi Önkéntes Tűzoltó 
Egyesülettől,  a  község  képviselő-testülete  számára  írták  a  levelet.  A  testvértelepülésükre 
terveznek  látogatást,  ami  július  29.-től  augusztus  1.-ig  tartana,  Bajorország  Saaldorf 
településére mennének. A kirándulásra a kisbuszt szeretnék igénybe venni, falugondnokkal 
vagy a nélkül. Természetesen a költségeket mindet állnak,  bármiféle probléma felmerülne, 
természetesen  ők  felelnek  érte.  Amit  róluk  tudni  kell,  hogy  Önkéntes  Tűzoltó  Egyesület 
Kővágóörsön.  Úgy  gondolja,  hogy  elég  szépen  kivették  a  részüket  Salföld  tekintetében, 
például 2 hete szombaton tűz volt, és az Önkéntes Tűzoltók is itt  voltak, 9 órán keresztül 
oltottak.  Amit  még  tudni  kell,  hogy  vannak  különböző  rendezvények,  amin  szintén  a 
Tűzoltóknak ott  kell  lenni,  ez egy előírás.  A magam részéről  úgy gondolom,  hogy ennek 
semmi akadálya, ráadásul hétvégéről van szó. Főleg, hogy ez nekünk pénzbe nem kerülne. És 
úgy gondolom, hogy Kővágóörs és Salföld idáig jól együttműködött, ez is segítené, erősítené 
ezt  az  együttműködést.  Nem látom semmi  akadályát,  ami  miatt  nekünk  ne  kellene  ezt  a 
kisbuszt  kölcsönadnunk.  Szeretném,  ha  mindenki  megindokolná,  illetve  elmondaná  a 
véleményét. És eljött Szabó Lajos az Egyesület elnöke, akinek átadnám a szót. 
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Szabó Lajos
Avval  egészítené  ki  a  polgármester  asszony mondandóját,  hogy a  falu  mikor  pályázott  a 
kisbuszra,  akkor  a  pályázati  anyag  melléklete  egy  megállapodás  volt,  hogy  bizonyos 
esetekben  a  falubuszt  rendelkezésre  bocsátják.  És  ezért  plusz  pontot  kapott  a  képviselő-
testület  pályázata  a  falugondnoki  kisbusz  igénylésekor.  Tehát  leírták,  hogy  bizonyos 
esetekben a Községgel együttműködő civil szervezetek, egyesületek rendelkezésére bocsátják 
a falugondnoki buszt. Ez biztatta őt fel arra, hogy evvel a kéréssel a Képviselő-testülethez 
forduljon.  Természetesen  Salföld  életében részt  vettek  eddig,  részt  vesznek most  is,  részt 
kívánnak venni továbbra is. Katasztrófavédelmi feladatainak az ellátását segítik. Itt volt két 
hete a példa, mikor tűz volt Salföld külterületén. 9 órán keresztül bevetésen vettek részt. És 
nem  panaszként  mondja,  csupán  tényként  közli,  káruk  is  keletkezett  az  oltásnál,  több 
felszerelésük  megégett,  részben  használhatatlanná  vált.  Természetesen  ezt  csak  jelzi.  Az 
államtól  a  működésre  nagyon  kevés  pénzt  kapnak,  jelentősebb  támogatást  a  Kővágóörsi 
Önkormányzat  ad,  az  Országos  Katasztrófavédelmi  Igazgatóságtól  300.000  Ft-ot  kaptak 
működési támogatásra,  tavaly ez 600.000 Ft volt.  Ugyanis ahol jelentős feladatai  voltak a 
katasztrófa-elhárításnak az árvizekkel kapcsolatban oda csoportosították át a pénzeket. Még 
annyit magunkról, hogy Veszprém megye legjobban felszerelt Tűzoltó Egyesülete vagyunk, a 
megyében a legjobban vagyunk rangsorolva. Jó részen helyezkedünk el. Meg van határozva a 
törvényben,  hogy milyen  sűrűn kell  tűzoltóságot  elhelyezni.  Mi határon vagyunk,  tehát  a 
jövőben mindenképpen ezt a területet fogják fejleszteni. Van egy érvényes építési, bővítési 
engedélyünk.  Amit  megpróbálunk  rövidesen realizálni.  A polgármester  asszony elmondta, 
hogy tényleg itt vagyunk, segítjük a települést és bízunk a további szoros együttműködésben. 

Simonné Vitányi Mónika
Köszöni. Még olyan kérdése lenne, hogy ez Önkéntes Tűzoltó Egyesület, a badacsonytomaji 
is önkéntes? Vagy az már nem? 

Szabó Lajos
Ők hivatásosak. Ők pénzért dolgoznak, mi ingyen. Az én fiaim önkéntes alapon. A különböző 
támogatásokból védőruházatot biztosítunk számukra. És az ilyen alkalmak, kirándulások azért 
vannak, hogy megháláljuk az ő önkéntes munkájukat. 

Simonné Vitányi Mónika
És a testvér településen a tűzoltókat látogatják meg? 

Szabó Lajos
Nem akart dicsekedni vele, de a 25 éves évfordulójukat ünneplik, és erre meghívást kaptak. 
Több mint 10 éve tart ez a kapcsolat, és huszon-egynéhányszor találkoztak már ez idő alatt. 
Ők is voltak már itt.  Voltak már Salföldön is, a Salföldi Major nagyon tetszett  nekik. Jól 
érezték magukat, szeretnek ide jönni. És még elmondaná tájékoztatásul, hogy az ez évi szüreti 
felvonulásra is jön a testvértelepülés önkormányzata, meg delegációja is. 

Simonné Vitányi Mónika
Köszöni szépen. Hozzászolás? 

Raffay Béla
Természetesnek  tartja,  hogy  kölcsönadják  az  autót.  Csak  egy  kérdése  van,  hogy  a 
falugondnokkal, vagy nélküle. És akkor az ő költségei hogy alakulnak? 
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Szabó Lajos
Ismerve a Salföldi Önkormányzat anyagi helyzetét minden kiadást állunk. Természetesen, ha 
a falugondnok vezetné a buszt, az ő kiadásait is – szállás, étkezés – fizetnénk.  De tekintve, 
hogy a kirándulás hétvégére esik, nem tudja, hogy ez hogy érinti a falugondnok munkaidejét.  
De aki vezetné a buszt, az is hivatásos gépkocsivezető, kamionsofőr. 

Simonné Vitányi Mónika 
Akkor a falugondnokra nem lenne szükség? 

Szabó Lajos
Nem. Meg lenne oldva, hivatásos sofőr vezetné a buszt. 

Raffay Béla
A falugondnokot is meg kéne kérdezni. 

Simonné Vitányi Mónika 
Igen. Úgy tudom, neki programja van hétvégére. 

Kovács István 
Igen, programja van a családjával. Ő múlt héten tudta meg ezt a dátumot, de ez nem hétvége, 
hanem 4 nap. Beleesik csütörtök-péntek. Az a faluban ellátási nap. 

Szabó Lajos
Csütörtökön este vennénk át a buszt, és péntek hajnalban indulnánk. 
Simonné Vitányi Mónika
Akkor csütörtökön a vásárlás megoldható. 

Fábián Gusztáv
Távol álljon tőle, hogy a két település, Kővágóörs és Salföld kapcsolatát ezzel rontsa. De az, 
hogy az egyik falu kölcsönad egy kisbuszt kis távolságra, az természetes, de ez egy hosszabb, 
németországi út. Én, a magam részéről csak úgy tudnám megszavazni, hogyha a falugondnok 
vállalja az autó vezetését, illetve ő felel  az autóért.  Amennyiben ő elmegy,  és vállalja a 4 
napot, akkor azt mondom, hogy igen. De különben hosszú távra én nem tudom megszavazni a 
kölcsönadást.  

Mátraházi Zsuzsanna
Először is szeretné megköszönni az Önkéntes Tűzoltóság munkáját. Megkérdezné, mennyien 
is dolgoznak? 

Szabó Lajos
24-en vagyunk, akik tűzoltásra alkalmasak. De az egyesület taglétszáma sokkal nagyobb. A 
24 ember az olyan, aki orvosilag, egészségügyi állapota alapján is megfelel. A törvény előírja, 
hogy  milyen  feltételeknek  kell  megfelelniük.  Együttműködési  megállapodások  kötnek  a 
hivatásos tűzoltóságokhoz. Jelenleg a badacsonytomajihoz. 

Mátraházi Zsuzsanna
Tehát most már a létszámot is hallottuk. És eddig is voltak kirándulások, amiket valahogyan 
megoldottak. De nagyon nem szeretném, ha a 24-ből valaki kimaradna. 
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Simonné Vitányi Mónika
Avval neked nem kell foglalkoznod, hogy hányan mennek. 

Mátraházi Zsuzsanna 
De én nem szeretném, ha kimaradnának azért, mert nem férnek be az autóba. Másrészt, pedig 
úgy gondolom, hogy külföldi útra pláne, de belföldi úton is nekünk az a kötelességünk, hogy 
ezt az autót mi kezeljük, a mi felelősségünk ennek az üzemeltetése. És úgy gondolom, hogyha 
a falugondnokunk nem tudja vállalni,  akkor nem tudom támogatni.  És úgy látom, nem is 
olyan nagy gond, ha nem támogatjuk, mert akkor más módon esetleg mind a 24-en el tudnak 
utazni, és nem kell válogatni. 

Raffay Béla
Ti csak be akartok tenni.  

Simonné Vitányi Mónika 
Igen. Ne haragudjatok, de hogy a felelősséget át akarjátok tolni a Pistire nem szép dolog, úgy 
gondolom. De mivel ő mondta előre, hogy dolga van, akkor most nem miattatok, hanem a 
falugondnok miatt nem lesz odaadva a busz. Én ezt nem tartom fairnek. Egy eszköz pedig 
azért van, hogy használjuk. A többi településen, ahol van falugondnoki busz, kölcsönadják 
civilszervezeteknek, testvértelepülést látogatnak. Ebből nem csinálnak problémát. Egy eszköz 
azért  van,  hogy  használjuk.  Nekünk  is  lehetőségünk  van  elkérni  az  övékét.  Mi  is  már 
régebben  beszéltünk  arról,  hogy  nekünk  is  kellene  keresnünk  egy  testvértelepülést.  Még 
annak idején a Kovács Istvánék is mondták, hogy akár Lengyelországban is. Még a későbbiek 
folyamán is sor kerülhet erre. Nem értem, hogy egy buszt miért nem lehet kölcsönadni. Attól 
az értéke nem változik. Ha most elmegy Németországba, öt év múlva akkor is ugyan annyit 
fog érni, mintha nem megy el. Annyi kilométert nem megy, az éveket nézik. Nem értem ezt a 
hozzáállást.  És azt sem értem, nem tartom szép dolognak, hogy a falugondnoktól  teszitek 
függővé. Mert ha felelősséget vállalnak a megállapodáson, ha bármi történik, akkor igenis 
övék a felelősség. 

Mátraházi Zsuzsanna
Mi  nem  ruházhatjuk  át  a  felelősséget.  A  mi  felelősségünk  a  falugondnoki  kisbusz 
üzemeltetése.  Nem tudhatjuk – Isten  ments  hogy bármi  történjék út közben,  de után jogi 
vitákat szeretnél egyrészt. Másrészt mi miért kérnénk kölcsön kisbuszt, amikor egyszerűen 
arra sincs pénzünk, hogy a megfelelő kilométereket mi megtegyük. Nem valószínű, hogy mi 
igényt tartanánk arra, hogy kölcsönkérjük mások buszát, miközben a sajátunkat sem tudjuk 
üzemeltetni. Azt elhiszem, hogy más település is támogatja a civil szervezeteket, de ebben az 
esetben úgy gondolom, hogy a saját települése támogassa az Egyesületet. Nem biztos, hogy 
mi hozzá tudunk járulni. 

Szabó Lajos
Szeretném  tájékoztatni  a  Képviselő-testületet,  hogy  megállapodás  van  Mindszenkálla 
településsel, rendszeresen kölcsönadják a kisbuszt, olyan feladatok mellett, hogy időskorúak 
ellátása.    Azért  nem  fordultunk  hozzájuk,  mert  úgy  gondoltam  a  pályázatban  vállalt 
megállapodás alapján ez nem lehet probléma, hogy kölcsönadják a buszt. És nem mennénk 
mind a 24-en, mert ügyeletet kell tartanunk, megfelelő létszámú emberrel itthon kell maradni. 
Kettő busszal  mennénk,  a kővágóörsi  kisbusszal  illetve  a  remélt  salföldivel,  valamint  egy 
személyautóval. 

Simonné Vitányi Mónia 
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Jó, rendben. Igen? (Raffay Béla szólna)

Raffay Béla
Nem velünk toltok ki, hanem magatokkal. Kővágóörsön a renoménk csökken. 

Fábián Gusztáv
Szólhatok? Most itt már elhangzott, hogy betenni akartok. Ezt azért próbálja meg a képviselő 
úr elmagyarázni. Renoménk csökken? Ez jó. Azért mert egy testületi ülésen döntést hozunk? 

Raffay Béla
Nem azért, hanem hogy milyen döntést. Ugyanis megállapodás van arra, hogy kölcsönadjuk. 

Mátraházi Zsuzsanna
Ez az, amit én szerettem volna megkérdezni, hogy én erről a megállapodásról történetesen 
nem tudok. A pályázati tartalomról sem tudok. 

Simonné Vitányi Mónika 
Igen, tudjuk. Te eleve a falugondnoki szolgálatot, a falugondnoki kisbuszt sem akartad. Értem 
én a te hozzáállásodat, ezzel nincs is semmi problémám, mert te eleve a falugondnoki buszt 
nem akartad. Azt sem szavaztad meg. 

Mátraházi Zsuzsanna
Ennek mi köze ahhoz, hogy nekünk milyen megállapodásunk van? 

Simonné Vitányi Mónika
Ez egy támogatói nyilatkozat. 

Mátraházi Zsuzsanna
Emlékezetem szerint ez soha nem került a testület elé, soha nem fogadtuk el. Én nekem ez 
újdonság volt. 

Simonné Vitányi Mónika
Ez a pályázatban volt. Nem is kell, hogy képviselő-testületi ülés elé kerüljön. Van egy 
pályázat, és abban van ilyen, hogy támogatói nyilatkozat. És civil szervezetektől be lehet adni 
ilyen támogatói nyilatkozatot. És ők támogatták, hogy legyen ilyen busz. Ennyi, ami benne 
van. Cserébe oda lesz adva bizonyos esetekben a busz. Ez minden támogatói nyilatkozatban 
benne van. Ugyanúgy megkapjuk a kistérségtől. Ez plusz pontot jelent, azért, hogy ez a 
pályázat nyerjen. Itt semmi különös dolog nincs. A betettetek-re való reagálás: lehet hogy 
nem igy kellett volna fogalmazni. De azt mondtátok, hogy ha a falugondnok elmegy a 
busszal, odaadjátok. Ezt nem értem. Magyarázzátok meg.

Fábián Gusztáv
Akkor én nem mondom a falugondnokot. Én a távolság miatt nem szavaznám meg. De ha 
egyáltalán azt mondanám, hogy igen, akkor csak a falugondnokkal. A falugondnok felel az 
autóért, ő menjen el és vezesse az autót. 

Raffay Béla
Az autóért az felel, aki vállalja érte a felelősséget. Ebben az esetben a tűzoltó egyesület. 
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Szabó Lajos
Természetesen a kisbuszt csak akkor vihetjük el, ha erre írásos engedélyt kapunk. Ha 
igazoltatnak minket, akkor is tudjuk bizonyítani, miért van nálunk a busz. Ennek az iratnak 
megvan a formája. 

Fábián Gusztáv
Ami a renoménkat illeti, arra már a tisztelt képviselő társam már tett egy-két sikeres akciót, 
hogy milyen renoménk van Kővágóörsön. Úgyhogy ezt hagyjuk, ez már csak hab a tortán. 

Simonné Vitányi Mónika
Most te mire gondolsz? 

Fábián Gusztáv
Visszahallom…

Simonné Vitányi Mónika
Akkor, ha nincs más hozzászólni való, falugondnok? Te ettől függetlenül nem érsz rá azon a 
hétvégén.

Kovács István 
Idén még nem nagyon voltam szabadságon. Azon a hétvégén a családommal szeretnék 
elmenni kirándulni. Azt hiszem, meg lehet érteni. Pihennék a szabadidőmben. 

Simonné Vitányi Mónika
Rendben, egy kérdés volt. 

Kovács István
A másik: a péntek továbbra is ellátási nap. 

Simonné Vitányi Mónika
Egy nap az megoldható. Akkor szeretném feltenni szavazásra, hogy aki egyetért azzal, hogy a 
Kővágóörsi Önkéntes Tűzoltó Egyesületnek 2010. július 29-től augusztus 1-ig tartó időszakra 
a falugondnoki kisbuszt odaadjuk, az kérem jelezze név szerint.  
ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők szavaznak.

Fábián Gusztáv
Nem.

Mátraházi Zsuzsanna
Tartózkodik. 

Raffay Béla
Igen. 

Simonné Vitányi Mónika
Igen. 
2 igen, 1 nem e tartózkodás. Ez mit jelent jegyző asszony?

Raffai Béla
Ehhez minősített többség kell, vagy egyszerű? 
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Vargyas Diána
Ehhez elég az egyszerű. A hatósági igazgatási társulási megállapodás elfogadásához kellene a 
minősített többség, de ehhez elég az egyszerű. 

Mátraházi Zsuzsanna 
Máskor  a  szavazás  előtt  tájékoztassanak,  hogy  minősített,  vagy  egyszerű  többséggel 
szavazunk  A tartózkodásommal azt szerettem volna jelezni, hogy természetesen támogatom a 
Tűzoltóság  munkáját,  és  nem ellenük  vagyok.  Egyszerűen  azért  tartózkodom,  mert  a  mi 
autónkat nem szeretném, ha elvinnék. 

Simonné Vitányi Mónika
Elfogadtuk az 1. napirendi pontot. 

51/2010. (VII. 21.) sz. Kth. számú határozata 
Salföld Község Önkormányzata Képviselő testülete 

                                  úgy döntött, hogy 2010. július 29-től augusztus 1-ig 
                                  kölcsönadja a falugondnoki kisbuszt a Kővágóörsi 
                                 Önkéntes Tűzoltó Egyesületnek

Szabó Lajos
Akkor  megkapjuk  a  kisbuszt.  A  szükséges  részleteket  a  továbbiakban  megbeszéljük. 
Viszontlátásra

Mátraházi Zsuzsanna
Akkor most szeretnék visszatérni a szükséges részletekre.  Olyan szerződést szeretnék adni 
nekik, hogyha bármi történik, övék a felelősség. 

Vargyas Diána
Kölcsönadási szerződést kell kötni, mint bármely egyéb gépjárműnél. 

Mátraházi Zsuzsanna
Továbbá azt szeretném, hogy előre adják oda a pénzt, amivel hozzájárulnak a költségekhez. 

Simonné Vitányi Mónika
Milyen pénzt? Ők fogják megvenni az üzemanyagot. 

Mátraházi Zsuzsanna
Azt mi nem tudhatjuk. Oda adjuk tele üzemanyaggal és visszahozzák üresen. 

Kovács István 
Tele kell tankolni. Teli tankkal adjuk oda, és úgy hozzák vissza. 

Simonné Vitányi Mónika
Jó. Teli tankkal adjuk oda, és úgy adják vissza. 

Mátraházi Zsuzsanna
Szeretném, ha az lenne egy külön papír, hogy mindenért ők vállalják a felelősséget, ha elütnek 
valakit stb. Ezt alá kell irtani külön szerződésben. Mostantól amikor tartózkodnék, nemmel 
fogok szavazni. Nem mutatom ki a szimpátiámat. 
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Fábián Gusztáv
A jegyző asszony azt mondta,  ehhez nem kell  minősített  többség. Ezt akkor mondja meg, 
mihez kell minősített, és mihez kell egyszerű többség. 

Mátraházi Zsuzsanna
A továbbiakban szavazás előtt mindig jelezze, hogy minősített, vagy egyszerű. 

Fábián Gusztáv
Melyik  szabályra  hivatkozik?  A mi  szervezeti  és  működési  szabályzatunkban nincs  ilyen, 
hogy többség. A döntést elfogadom. Csak mutassa meg, hogy melyik az a jogszabály,  ami 
alapján eldönti, hogy minősített vagy sem. 

Mátraházi Zsuzsanna
Ezt is megkaphatnánk email-ben. És mindig legyen szíves közölni előre. 

Fábián Gusztáv
Módosítani kell az SZMSZ-t, és beletenni, hogy mi tartozik a minősített többséghez és mi 
nem. 

2. Ár és belvízvédelmi tervek elkésztése
Előadó: Simonné Vitányi Mónika polgármester 

Simonné Vitányi Mónika 
Kaptunk egy levelet  Tapolca és Környéke Kistérség Többcélú Társulásától.  Felolvassa.  (a 
levél  a  jegyzőkönyvhöz csatolva)  2010. július  13-án érkezett  a levél,  10 napon belül  kell 
válaszolni,  ezért  is  lett  rendkívüli  ülés.   Kötelező  feladat  az  ár  és  belvízvédelmi  tervek 
elkészítése. 

Fábián Gusztáv
Környékbeli  cég ez a Varsás Környezetvédelmi  és Szolgáltató Bt? Ez az egy adott  akkor 
ajánlatot ezek szerint. 

Simonné Vitányi Mónika
Kővágóörs Önkormányzat Képviselő-testülete olyan határozatot hozott, hogy egyetértenek az 
ár  és  belvízvédelmi  tervek  elkésztésével.  Szükséges  és  együttműködnek,  de  kérik  a 
Kistérségtől más cégektől is kérjen árajánlatot. 

Mátraházi Zsuzsanna 
Jelezni kéne azt is, hogy ezt egy kicsit sokalljuk. 

Fábián Gusztáv
Nehezményezi, hogy mindenhol közbeszerzési eljárást folytatnak le, és itt a környéken ez az 
egy cég készít ilyen terveket. Ez nekik több milliós bevétel. 

Simonné Vitányi Mónika
32 település van a kistérségben, abból 2 város. 

Simonné Vitányi Mónika
Akkor  egy  olyan  határozatot  el  tudtok  fogadni,  hogy  támogatjuk  a  tervek  elkésztésének 
lehetőségét, de kérjük a Kistérséget, próbáljon beszerezni alacsonyabb árú ajánlatokat. 
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Raffay Béla
A faluban sok vízelvezető árkot betömtek, áll benne a víz. Az én udvaromban, ha nagy eső 
esik 20-30 cm víz van. Helyre kéne állítani a vízelvezetőket. 

Simonné Vitányi Mónika 
Az amúgy is  kötelező  feladat,  meg kell  oldani.  Akkor ezen az áron el  tudjuk fogadni  az 
ajánlatot, vagy menjen egy olyan levél, hogy kérünk más ajánlatokat? 

Raffay Béla
Mindenképpen. 

Simonné Vitányi Mónika 
Ismerteti a határozat javaslatot: Egyetértünk az ár és belvízvédelmi tervek elkészítésében, de 
kérjük a  Kistérséget  szerezze  be több cég árajánlatát.  Név szerinti  szavazásra  teszi  fel  az 
ismertetett határozati javaslatot. ABC-sorrendben felolvassa a képviselők nevét, a képviselők 
szavaznak.

Fábián Gusztáv
Igen

Mátraházi Zsuzsanna
Igen

Raffay Béla 
Igen 

Simonné Vitányi Mónika
Igen 

Megállapítja, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az ismertetett határozati javaslatot elfogadja és meghozza az alábbi határozatát: 

52/2010. (VII. 21.) sz. Kth. számú határozata

Salföld Község Önkormányzata Képviselő testülete
úgy döntött, hogy egyetért Tapolca és Környéke

Kistérség Többcélú Társulásával az ár és belvízvédelmi
tervek elkészítésében, és kéri, hogy szerezzen be más

cégektől is árajánlatot a tervek elkészítésére.

Simonné Vitányi Mónika 
Akkor ez a két napirendi pontunk volt. A következő testületi ülés időpontjára kér javaslatot. 

Mátraházi Zsuzsanna 
Jövő hét nem jó. 

Fábián Gusztáv
A jövő hét neki sem jó. 
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Mátraházi Zsuzsanna
Az lenne a kérése, hogy ülések előtt 5 nappal szeretne róluk értesülni.

Simonné Vitányi Mónika
Rendben, a mai rendkívüli ülés volt. 

Mátraházi Zsuzsanna
Nem volt rendkívüli, pénteken már beszéltünk róla, azért lett rendkívülinek kikiáltva, mert 
nem  jöttek  meg  időben  az  értesítések.  Ez  már  számtalanszor  megtörtént.  Kéri,  hogy  ne 
legyenek  rendkívüli  ülések,  legyenek  rendes  ülések,  ahogy  a  törvény  előírja.  Öt  nappal 
korábban szeretné megkapni az értesítést és az anyagot is. 

Raffay Béla
Nem mondhatjuk ki, hogy ne legyen rendkívüli ülés. 

Mátraházi Zsuzsanna
Indokolatlanul vannak rendkívüli ülések. 

Simonné Vitányi Mónika 
Pénteken  hiába  beszéltünk  róla,  nem volt  meg  az  anyag,  nem volt  meg  az  öt  nap,  nem 
hívhatom rendes ülésnek. 
Mivel több hozzászólás nem volt – megköszönve a részvételt –az ülést 8.50 perckor bezárta. 

Kmf.

Simonné Vitányi Mónika                                                                                 Vargyas Diána
        polgármester                                                                                                    jegyző 
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